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SKOLEBESTYRELSEN

Til stede: Frej, Peter, Helle, Mette, Kasper, Tue, Benedikte, Marianne, Camilla, Christiane og Tania

Afbud: Christian, Trisse, Swansea

Suppleanter: Peter og Mads Gæst:

Referat for møde tirsdag den 5. november 2024 16.30 - 18.30

Punkt Beskrivelse Referat
1.
16.30-
17.10

Evaluering af årets forældremøder (D) 
Hvordan er de forløbet set ud fra det nye 
ramme-papir? Øvrige input og kommentarer

Opmærksomhed omkring hvor møderne afholdes, 
da det er hårdt at sidde på de små stole i de mindste 
klasser og fordi man som forælder glider ind i en 
rolle som elev og medarbejderne er lærerne, og 
derfor måske ikke skaber den frugtbare dialog. 
Måske afholde mødet i Salen eller Aula og så bare 
gå på besøg i klasselokalet.
Husk at afsætte nok tid til at forældre kan få talt 
sammen, og gerne lave fælles aftaler hvis der er 
brug for det. Dilemmakort var gode til at skabe 
dialogen forældrene i mellem.
En god ide at aftale emner til møde nummer to på 
det første møde.
Kunne det være en ide at invitere SSP-Dennis, for at 
tale om sociale medier, til et fælles forældremøde 
for flere klasser sammen?
Det fungerede rigtig godt at lade nogle børn på film 
fortælle om deres skoledag og fag, så det ikke er 
medarbejderne der fortæller.
Vi fortsætter med at øve os sammen.
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Punktet udsættes til næste møde

Næste møde er onsdag d. 11. december 2024 kl. 16.30 - 18.30

2
17 10-
17 40

3
17 40-
18 00

5
18 10-
18 25

Principper for skolerejser mm (D,B)
Drøftelse vedr klassers indtjening til egne 
formål
Bilag

(Kort) Nyt fra: 
a 
b 
c 
d 
e

Formand 
Medarbejdere 
Elever 
Ledelsen 
øvrige medlemmer

4
18 00-
18 10

6
18 25-
18 30

Elever med høj intelligens (O,D)
Mette orienterer lidt om hvad man skal 
forholde sig til og hvordan man kan arbejde 
Drøftelse af skolens indsatser + evt input 
fra SB til arbejdet

Eventuelt og punkter til kommende 
møder

Spørgsmål til skolens sorgpakke Vi har en sorg-knseplan 
Kommunen opretter sorggrupper
December Godkendelse af budget 2025 Elever med høj 
intelligens Principper for klassesammenlægning/dehng 
Drøftelse af begrebet ”is-penge”
Skolens sorg-knseplan og tiden derefter

a Intet nyt
b Der er stille og fredeligt, men vi har også noget at se til 
med flere der har haft længere sygeforløb 
SFO er i gang med julehemmehgheder
c Der har været fælles elevråd for Bornholm hvor Frej og 
Peter er blevet formandskab, og skal til Arhus og 
repræsentere Bornholm ved et landsdækkende årsmøde 
for danske skoleelever
d Vi har besluttet at gennemføre en 
prøvehandhngspenode igen i foråret
Vi har valgt at hyre undervisere til personalet ved et 
udviklingsmøde, der omhandler deltagelsesdidaktikker og 
som kan skinne igennem i løbet af 
prøvehandhngspenoden 
e Intet nyt

Puljen til skolemøbler er øget i forhold til i år, fordi 
der er brug for at vi fornyer elevernes møbler med et 
klassesæt om året

Vi er enige om at det giver god mening, at eleverne 
yder noget for at tjene penge til deres oplevelser 
Det er ledelsens/medarbejdernes opgave at sørge 
for, at klassers indtjening ikke stikker af og 
indskærpe hvad ”is-penge” betyder
Det blev diskuteret om der skulle indføres et loft for 
”is-penge”, og der var ikke enighed i 
skolebestyrelsen, men det blev besluttet ikke at 
ændre princippets nuværende ordlyd 
Budget/regnskab for den kommende tur forelægges 
for skolebestyrelsen

Budget 2025 - prioritering (O,D)
Drøftelse til brug for arbejdet med budget 
2025
Bilag eftersendes

(X


